
Záznam z jednání  Školské rady ze dne 5.kv ětna  2011 

Přítomni:      p. Silvie Fišerová 

      p. Soňa Fašánková 

      p. Václav Pacelt 

  Mgr. Jitka Polívková 

  Mgr. Iveta Černá 

Nepřítomna :    p. Julie Ladičová 

   

Členové Školské rady se vyjadřovali k rozboru hospodaření za rok 2010, se kterým 
byli seznámeni. Žádné výhrady k hospodaření Školská rada neměla. 

Rada byla seznámena s výsledky  vzdělávacího  programu  „Škola pro všechny“, 
který vstoupil v platnost 28.6.2007 s účinností od  1.9.2007, podle kterého škola 
pracuje. 

Další setkání Školské rady je plánováno na říjen  2011. 

 

                                  Zapsala Mgr. Iveta Černá  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


